
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1169
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om menneskehandel den 4. juni 2024 – på 
baggrund af at da ministeren var i samråd om menneskehandel i marts 2023 ikke var 
faldet domme for menneskehandel og -udnyttelse, at der de sidste to år efter menneske-
udnyttelsesparagraffen er blevet indført ikke er faldet domme for menneskeudnyttelse, 
og at der hvert af de seneste tre år er faldet henholdsvis 0, 2 og 3 domme årligt for 
menneskehandel, på trods af at et stigende antal mennesker bliver vurderet som ofre 
for menneskehandel; fra 77 til 112 personer i 2020-23 – redegøre for, om ministeren er 
tilfreds med, hvordan det er gået siden samrådet i 2023 i forhold til prostitutionsområdet 
og det antal bagmænd, der bliver stillet til regnskab, og om det giver ministeren anledning 
til at foretage ændringer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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